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Onderwerp Zaaknummer Uw kenmerk Datum 

Prins Bernardplantsoen 3732870  16 april 2024 

Geachte heer Peters, 

Vermeld altijd het zaaknummer als u contact opneemt met de gemeente. 

   

 Bezoekadres  E-mailadres 

 Burgemeester van der 
Dussenplein 1 

gemeente@hengelo.nl 

Telefoonnummer 

  14-074 

 

Op maandag 25 maart heeft u namens Pro Hengelo schriftelijke vragen gesteld over het Prins 
Bernardplantsoen. In deze brief gaan wij hierop in. 

 
Inleiding 

Sinds oktober vorig jaar is de horecagelegenheid in het Prins Bernhardplantsoen gesloten, wat 
heeft geleid tot een afname van toezicht in het park. Het voorliggende plan voor een nieuwe 

horecagelegenheid is in december ingetrokken door het college, waardoor het wachten is op een 
nieuw plan dat breed gedragen wordt door zowel de buurt als de raad. Dit proces kan naar 

verwachting tot 2025 duren alvorens er weer een operationele horecagelegenheid zal zijn op deze 
locatie. Het voorliggende plan benut niet alleen de leegstand van het horecapand, maar geeft ook 

een positieve impuls aan de leefbaarheid en veiligheid in het park. Hieronder vindt u reactie op uw 
vragen. 

 
Vraag 1 Komen de bovengenoemde klachten van de buurt het college bekend voor? 

 
Antwoord: 

Ja, het college is op de hoogte van de klachten die zijn geuit door omwonenden met betrekking tot 
overlast in het Prins Bernhardplantsoen. We nemen deze klachten serieus en zijn bezig met enkele 

maatregelen. Het verminderen van het aantal toegangen tot het Prins Bernardplantsoen wordt 
meegenomen in de herinrichting van het plantsoen. Vanuit de gemeente Hengelo proberen we ook 

meer bewustwording te creëren door mensen erop te attenderen meldingen te maken van overlast 
bij onze BOA’s en de politie. Op basis hiervan kunnen we het probleem gezamenlijk aanpakken. 

Hierover is ook overleg gepland met de omwonenden en betrokken partijen van de gemeente en 
de politie. 

 
Bij het nemen van beslissingen over de inzet van cameratoezicht hanteren we een afwegingskader. 

Deze criteria vormen de grondslag voor onze overwegingen bij de keuze om al dan niet 
cameratoezicht toe te passen. Cameratoezicht wordt slechts ingezet wanneer er een duidelijke 

noodzaak toe bestaat. Dit betekent dat er sprake moet zijn van regelmatige onveilige situaties in 
een openbaar gebied, waarbij andere maatregelen niet het gewenste effect hebben gehad en de 

verstoring van de openbare orde voortduurt. 
Het gebruik van cameratoezicht is een zwaar middel en wordt pas ingezet wanneer lichtere 

maatregelen niet het gewenste effect hebben gehad of zullen hebben.  
 

De voorgenomen aanpassingen en uitbreiding van het paviljoen naar een horecagelegenheid die 
gedurende het gehele jaar exploitabel is zal voor meer reuring en sociale controle zorgen in het 

park. Om die reden vinden wij cameratoezicht op dit moment een te zwaar middel. 
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Vraag 2 Wat vindt het college van het bovenstaande idee om een tijdelijke invulling te 

zoeken voor de horecazaak in het Prins Bernhardplantsoen?  
 

Antwoord: 
Het college staat hier zeker positief tegenover. We zijn momenteel aan het kijken voor een 

tijdelijke invulling zoals een pop-up concept. Het huidige paviljoen is hier op dit moment niet voor 
geschikt en de exploitatie vooruitlopend op een verplichte openbare aanbesteding al aan één partij 

gunnen is niet mogelijk/wenselijk. Wij onderzoeken daarom op dit moment de mogelijkheid om via 
tijdelijke standplaatsen één of twee exploitanten te vinden die gedurende de zomermaanden 

horeca kan exploiteren in het park bijvoorbeeld vanuit een foodtruck of andere tijdelijke 
voorziening. Wij kunnen echter niet garanderen dat er daadwerkelijk partijen zijn die zich hiervoor 

inschrijven. 
 

 
Vraag 3 Als het college het geen goed idee vindt, kan zij dan aangeven waarom niet? 

 
Antwoord: 

Het college vindt dit wel een goed idee. 
 

 
Vraag 4 Als het college het geen goed idee vindt, wat gaat het college dan doen aan de 

overlast die nu al aanwezig is en in de zomer alleen maar erger gaat worden? 
 

Antwoord: 
Het college vindt dit wel een goed idee. 

 
 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 

 
Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Hengelo, 
de secretaris,    de burgemeester, 

 
De heer J. Eshuis                                 De heer S.W.J.G Schelberg 


